

APPLICATION FOR BLOOMYEARS ELECTRONIC TRADE
申請昌萬年電子交易服務

Bloomyears Limited
昌萬年有限公司

Rm. A, 3/F., Winner Commercial Bldg.,
401-403 Lockhart Road, Wan Chai, H.K.
香港灣仔駱克道401-403號,
榮華商業大廈3樓A室

I/we would like to apply for Bloomyears Electronic Trade for the following trading account(s).

本人/吾等欲申請下列戶口之昌萬年電子交易服務。

Securities Trading 證券交易

Account Name 戶口名稱 : _____

Account Number 戶口號碼 : _____

Please send the BLOOMYEARS Electronic Trade password(s) to the following E-mail Address :

請將電子交易密碼寄予下列電郵地址 :

Email Address 電郵地址 : _____

Client(s) Signature 客戶簽署

Date 日期

- Note:
- All transactions under Bloomyears Electronic Trade will be subjected to both Client Master Agreement and Additional Terms for Electronic Trading.
客戶綜合協議及電子交易之附加條款將視作適用於所有電子交易。
 - Bloomyears Electronic Trade and its systems and protocols may be subject to various risks, including but not limited to data or transmission interruptions, losses, interferences, delays, malfunctions, operator errors, computer viruses and/or failure of the Internet service provider, electronic equipment, telephone or other communication systems lines or devices, computer hardware or software for whatever reason ("System/Transmission Events"), all of which the Client accepts and agrees are entirely at the Client's own risk, such risk is beared by him or her solely and Bloomyears Limited shall not be liable to the Client for any losses, damages or expenses suffered or incurred by the Client arising from such System/Transmission Events.
昌萬年電子交易服務及有關系統可能遭受各種風險，包括但不限於任何原因所引致之數據或傳輸中斷、損失、干擾、延遲、失靈、操作員錯誤、電腦病毒或互聯網服務供應商、電子設備、電話或其他通訊系統線路或裝置、電腦硬件或應用軟件的故障。客戶必須清楚明白並接受此為需要自行承擔之風險。昌萬年有限公司無須就有關故障或風險所產生之損失、損害或支出承擔任何責任。

For Official Use Only

Signature of Account Executive

Signature of Credit Control Dept.

Signature of Executive Director

Commission Rate / (Min.Com.) : _____ / _____

Bloomyears / AE : _____ / _____

S.V.	Trading Password issued by:		
	_____ Input by	_____ Checked by	_____ Client Services Staff